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Ärende 12: Inriktningsbeslut ny simhall i Huddinge kommun 

 
Huddinge kommun behöver verkligen en ny simhall. Det är viktigt inte minst med tanke 
på att Huddingehallen idag har ett upprustningsbehov som är så pass stort att man från 
förvaltningens sida bedömt att det är mer lönsamt att bygga en ny hall än att renovera 
den befintliga.  
 
Vi tycker att bedömningen av bassängbehovet är bra och rimlig och att det är viktigt att 
en ny hall har plats för såväl rehabiliteringsbassäng som för motionsbassäng, likväl som 
för simundervisning för skolbarn. Det är också bra med en bassäng som kan användas 
för tävling och för barn- och familjebassäng med höj- och sänkbart golv för anpassning 
efter olika behov och aktiviteter.  
 
En avgörande faktor för att en ny simhall ska vara attraktiv för Huddingeborna är också 
att den drivs i kommunal regi. Detta eftersom externa aktörer tenderar att ha betydligt 
högre inträdespriser och priser för klippkort/årskort. En simhall är en folkhälsofrämjande 
insats och därför bör priserna hållas låga. Vi menar att det är bra att Huddinge 
Samhällsfastigheter AB ombesörjer byggnationen och att det därför vore rimligt att 
hallen också efter färdigställande förblir i kommunal regi. 
 
Eftersom Huddingehallen har en del kulturell utsmyckning, hoppas vi att dessa följer 
med till den nya hallen.  
 
Avslutningsvis tycker vi att det är viktigt att man ser över en utveckling av simhallarna i 
Vårby gård och Skogås för att inte all fokus ska utgå ifrån centrala Huddinge vid 
utveckling av kommunen. Vänsterpartiet har tidigare lyft att vi gärna hade sett en 
placering av simhallen i Flemingsberg. 
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